
         

 

Referat fra Teersdagsdamernes generalforsamling den 24. februar 2025 

 

1: Valg af dirigent 

Hannah Fjældstad blev valgt som ordstyrer 

2: Valg af referent 

 Pia Pust blev valgt som referent 

3: Bestyrelsens beretning 

Pia Kreutz gennemgik formandens beretning, som også ligger som link på 
hjemmesiden. 

 Beretningen blev godkendt 

4: Fremlæggelse og godkendelse af regnskab v/ Lotte Hallberg 

Regnskabet for 2024 kom ud med et overskud på 484,20. Kassebeholdningen, 
på 10.324 kr., indeholder indbetalinger fra Teersdagsdamerne, Vinterdamerne og 
Sim golf. 

Regnskabet blev godkendt 

5: Fastsættelse af kontingent 

Kontingentet, på 400 kr. årligt, forbliver uændret for 2025 

6: Vedtægtsændring 

Ingen vedtægtsændringer 

 

 

 



7: Valg af medlemmer til bestyrelsen - jfr. §5a. 

• Gitte Nisted– ønsker genvalg 

• Hanna Fjældstad- ønsker genvalg 

• Pia Kreutz – ønsker genvalg 

Alle blev genvalgt uden modkandidater 

 

 

8: Behandling af indkomne forslag, som skal være bestyrelsen i hænde 
senest 14 dage før afholdelse af generalforsamlingen 

• Forslag: Om det er muligt at spille en anden ugedag, hvis man spiller 
regionsgolf om tirsdagen. 

Anni Hemp argumenterede for sit forslag om at flere, der spiller regionsgolf om 
tirsdagene, mister spilledage i teersdagsdamernes turnering. 

Helle Faber havde lavet en statistik på, hvor mange der reelt blev berørt af at 
spille regionsgolf på tirsdage: 

Analysen viste følgende: 

Hedeland golfklub har 72 matcher fordelt på 12 hold.  

2 af matcherne er på A-holdet som ligger på en tirsdag Der er 3 damer på 
holdet og 2 af damerne spiller ikke teersdagsdamer  

Majbritt Bjørk spurgte, om andre regionsmæssige afbud så også skulle have lov 
til at spille en på anden dag ? 

Der var en god debat -  for og imod forslaget.  

Hannah orienterede om, at en godkendelse af forslaget vil kræve en 
vedtægtsændring med 2/3 flertal på en ekstraordinær generalforsamling. 

Hun foreslog, at vi lavede en foreløbig af stemning ved håndsoprækning for at 
vejre stemningen, inden vi gik videre med forslaget. 

Da der kun var 6 der stemte for forslaget, blev det forkastet. 



 

9: Eventuelt 

Aase Larsen: meget af genbrugstøjet i damegarderoben har hængt der meget 
længe og opfordrede til en udskiftning. 

Der var enighed om, at det er en god ide med at have et stativ med genbrugstøj, 
men vi er selv ansvarlige for udskiftning.  

Der var forslag om, at der blev sat dato på mærkaterne. 

 

  

Konstituering af bestyrelsen:  

Formand Pia Kreutz 

Næstformand Jette Braad Carlsen 

Kasserer Lotte Hallberg 

Referent Pia Pust 

Medlem Hanne Fjældstad, Gitte Nisted og Ann-Karina Groth 


